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Terugblik van de President 
 

Lieve mede-sorores, 

Een aantal jaren geleden had je mij niet moeten vragen om voorzitter, president te worden. Dat 

had ik absoluut niet gedurfd, ik had het nog nooit gedaan en ik dacht ook niet dat ik dat kon; 

geen Pippi Langkous…. Toen Hilma mij bijna drie jaar geleden vroeg, moest ik er nog steeds wel 

een aantal nachtjes over slapen maar ik vond dat ik het moest kunnen en ook dat ik mijn 

verantwoordelijkheid moest nemen.  

En nu draag ik dan het stokje weer over. Ik zal niet zeggen dat de tijd omgevlogen is, want dat is 

echt niet zo: er is veel gebeurd en we hebben veel gedaan. Zelf heb ik veel geleerd, al is het maar 

om zo voor een groep te staan als deze. Ik kijk er met een heel goed gevoel op terug. 

  De Lange Lijnen heb ik in het begin goed moeten uitleggen, en ik vond het best spannend om 

een zo persoonlijk thema toe te lichten en ook wel om het uit handen te geven. 

Hoe mooi is het echter vormgegeven in het afgelopen (lange) clubjaar. 

Het is helemaal geworden zoals ik me had voorgesteld; of eigenlijk niet, want Cluster 

Programmering en ook jullie allemaal zijn aan de slag gegaan met mijn thema. Er zijn allerlei 

initiatieven uit voortgevloeid die ik van tevoren, en in mijn eentje, nooit had kunnen bedenken. 

En ik ben iedereen dan ook dankbaar voor de inspanningen en de resultaten van dit jaar 

Er waren letterlijk Lange Lijnen, internationaal gezien. Zelf maakte ik de eerste Orange the World 

van mijn presidentschap in 2022 op Curaçao mee, samen met de Soroptimistclub daar. Weer 

eens wat anders, om in zomerjurkje te flyeren op de pontjesbrug in plaats van in een gure wind 

op de markt. En in het voorjaar was er eindelijk weer een treffen met onze zusters uit 

Schwäbisch Hall. Ze waren enthousiast over het goed georganiseerde weekend, en ook over het 

running dinner dat zij als concept niet kenden maar nu ook bij hen doorgevoerd blijken te 

hebben.  

  Ik bofte nogal dat hun President, Mary, Engels als moedertaal heeft, en niet Duits. We 

kwamen haar ook weer tegen op de SI Conventie in Dublin afgelopen zomer, wat mij betreft een 

van de hoogtepunten van dit jaar. Super dat we er met zoveel leden, en bijna het voltallige 

bestuur aan deelgenomen hebben. Heel bijzonder om met zoveel vrouwen van de hele wereld 

van gedachten te wisselen over ons gedachtengoed en onze acties om de positie van vrouwen 

en meisjes te verbeteren. 
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Dit hoogtepunt zal wel onlosmakelijk verbonden blijven bij ook het dieptepunt van mijn 

bestuursjaar: het overlijden van Astrid. Zij heeft zoveel jaren enorm veel betekend voor de club 

en zij was ook voor verschillende leden persoonlijk een steunpilaar. Het afscheid van haar viel 

tijdens de SI Conventie, maar toch hebben we dit met heel veel leden kunnen meemaken: een 

deel in Ede zelf en een deel via de livestream, zodat we toch met elkaar verbonden waren. 

  Astrid zelf heeft nog een fraaie bijdrage geleverd in de vorm van een prachtig insectenhuisje 

dat deel uitmaakte van een heel dorp, gebouwd door de leden. Dit in het kader van een van de 

twee benefiet-doelen van dit jaar: Stichting Misbruikt! Het andere was de Stichting Paymaan, 

waarvoor we een mooi bedrag ophaalden middels een benefietdiner.  

Het voert te ver om alle activiteiten van afgelopen jaar hier op te noemen, dat gaat te veel op 

het afwerken van een lijstje lijken, maar wel wil ik natuurlijk nog even noemen dat er liefst twee 

Orange the World-periodes zijn geweest, beide mooi en steeds professioneler ingevuld. 

Een rode draad, of zo je wil toch ook een Lange Lijn, was dit jaar de Nieuwsbrief. Steeds meer 

clusters, maar ook leden persoonlijk vonden de weg hier naar toe om een en ander te delen. 

Iedere maand konden we ook van twee zusters lezen waarom zij soroptimist werden en blijven.  

Kijkend naar de Lange Lijnen naar de toekomst denk ik dat er het afgelopen jaar een mooie en 

hopelijk vruchtbare bodem is gelegd. De Statutenwijziging is een feit geworden; het was een 

behoorlijke kluif maar op een mooie zomerdag heb ik die samen met Cora ondertekend in 

Veendam. Daar kunnen we weer vele jaren mee vooruit.  

  We hebben verder een langdurig proces doorlopen wat betreft de beslissing t.a.v. de locatie 

voor onze clubbijeenkomsten, daar hebben we een groot deel van het clubjaar aan besteed. Ik 

vind het belangrijk dat dit zorgvuldig is gebeurd en ik ben blij met de uitkomst, omdat die op een 

groot draagvlak kon rekenen. Ook is er veel energie gestoken in de toekomst van de club, die op 

enig moment een gemiddelde leeftijd had van bijna 63 jaar. Er heeft een inventarisatie 

plaatsgevonden naar behoeften en tips van jonge vrouwen, o.l.v. o.a. Agathe en Josephie; deze 

zijn meegenomen en gedragen in de club tijdens de avond ook hier in Campman. Ook daar 

kunnen we mee verder! 

  Parallel en deels verbonden hieraan is de Werkgroep Vergezicht gestart, daar ben ik bijzonder 

blij mee; de werkgroepleden ontwikkelen een visie voor de komende jaren, nog net niet 

decennia. En naar ik begrijp lijkt één van de speerpunten te worden om de contacten met onze 

omgeving aan te halen zoals naar andere organisaties en de gemeenschap in Ede in het 

algemeen; wat mij betreft zouden dat dan vooral korte lijnen moeten zijn. 

We hebben een gezonde club, denk ik: weliswaar zijn helaas enkele leden vertrokken (Margret, 

Necla, Wilhelmien) maar er is veel energie gestoken in het vinden van nieuwe jonge leden. 

Inmiddels is Stacey geïnaugureerd als nieuw lid en gaan twee leden een proefjaar aan.  Top. 

De vijftien maanden als President waren een lange rit, maar het was het helemaal waard. En het 

had natuurlijk niet gekund zonder mijn dierbare mede-bestuursleden.  

Ik heb me steeds gedragen gevoeld en we hebben het samen gedaan. 

Heel veel dank dus aan Cora, Agathe, Annemieke en Luisa! 

Volgend jaar gaat het vast ook weer heel mooi worden. 

Ellen Dutmer 
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In Memoriam Astrid  
 

“Het mooiste wat je kunt achterlaten 

zijn sporen van vriendschap, kracht, waardigheid en liefde 

Ons tropenkind tussen oost en west 

Betekenisvol voor velen 

Wijsheid en levenslust 

Toonbeeld van kracht 

We laten je los, dankbaar voor wie je was, verdrietig, 

maar voor altijd verbonden” 
 

 

Astrid was bijna 44 jaar lang enthousiast en trouw lid van Soroptimist International. Als 

directrice van het Wilhelmina Ziekenhuis Assen werd zij in eerste instantie lid in deze plaats. 

Echter, in 2001 verhuisde zij naar Ede en trad toen toe tot Soroptimist Club Ede en daar is zij 

tot haar overlijden op 90-jarige leeftijd lid gebleven.  

     Als Soroptimist in hart en nieren heeft Astrid zich altijd vol vuur ingezet voor de 

verbetering van de positie van vrouwen en meisjes wereldwijd. Jarenlang heeft zij Stichting 

Child Support Indonesia actief gesteund met alle goede werkzaamheden waaronder het 

verschepen van hulpgoederen naar haar zo geliefde Indonesië. Zij was de initiatiefnemer 

van ons event ten bate van het project van Annemarie Rulos van den Berg tegen 

kindhuwelijken in Indonesië. Daarnaast was Astrid zeer betrokken bij het wel en wee van de 

gemeenschap op het eiland Batam. Zij mag terugkijken op een succesvolle realisatie van 

gratis bibliotheken, opvang, educatie en begeleiding van kansarme kinderen aldaar. Vanuit 

haar vakgebied was zij sociaal bewogen bij de ondersteuning van verschillende ziekenhuizen 

op Batam en herbouw van huizen na de aardbeving in Jogjakarta. 
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Onze Astrid was een markante persoonlijkheid, een mensenmens met zeer zeker een 

vleug van eigenwijsheid. Astrid, met haar warme belangstelling, open minded, actief lid van 

de commissie lief en leed, genoot van de reizen naar internationale conventies. Altijd 

geïnteresseerd in de ander kon zij feilloos aanvoelen als haar hulp als zus gewenst was 

zonder zich op te dringen. Wijs, bijzonder gewaardeerd en vol humor. Haar kenmerkende 

uitspraken missen we, echter deze blijven wij koesteren en zullen wij niet vergeten. 

Astrid hebben we gekend als een krachtige vrouw, vol energie. Moeite had ze met het 

feit dat ze de laatste jaren kampte met fysieke achteruitgang, maar ze krabbelde telkens 

overeind. Afhankelijkheid was een woord dat niet in haar woordenschat voorkwam, maar in 

haar laatste fase heeft zij meer moeten leunen op familie, vrienden en haar zussen. Iets wat 

zij met liefde deden, een vorm van iets terug kunnen geven aan Astrid, juist omdat zij 

gedurende haar leven voor velen het verschil heeft gemaakt. Uiteindelijk heeft ze in deze 

periode genoten van de fijne lunches, mooie gesprekken en alle individuele aandacht. 

Astrid keek terug op een intens, rijk leven; zij verstond de kunst van het laten, toelaten, 

weglaten en loslaten. Afscheid nemen is niet loslaten, het is een andere manier van 

vasthouden. 

Wij zullen ons Astrid blijven herinneren als een toonbeeld van kracht, passie en levenslust.  

 

Ilse Smaling    
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Onze Projecten 
 

Stichting Misbruikt!  
Stichting Misbruikt! heeft de ambitie om de landelijk erkende organisatie te zijn waarin de 
belangen van slachtoffers van seksueel misbruik en van de directe betrokkenen worden 
behartigd, waar lotgenoten en lotgenoten-activiteiten worden ondersteund en waar 
iedereen terecht kan voor informatie. De Stichting wil ook ondersteuning en samenwerking 
bieden aan diverse bestaande veldpartijen en de overheid en de daarmee samenhangende 
organisaties. Misbruikt! werkt nauw samen met reeds bestaande initiatieven.  
De Stichting wordt beschouwd als het podium voor dé stem van mensen die misbruik 
hebben meegemaakt en van de direct betrokkenen.  
Daarbij is er ook aandacht voor de plegers. 
Onze opbrengst uit het keramiekproject komt 
rechtstreeks ten goede aan een aantal slachtoffers die 
middels een “workshop” werken aan een nieuwe 
positie in de maatschappij.  

    

 

 

 

Stichting Paymaan 

De stichting Paymaan ondersteunt projecten gericht op de educatie van wees- en 

straatkinderen. In 2007 is de Stichting opgericht door een groep Nederlands-Afghaanse 

jongeren die zelf de oorlog hebben meegemaakt.  

We sponsorden de stichting al eerder, in 2017. Nu ondersteunden wij de Stichting nog een 

keer en is de hulp gericht op het verlengen van de sponsoring van eerder “geadopteerde” 

meisjes. De stichting Paymaan helpt ieder meisje voor €45 per maand.  

 

Met de opbrengst van het 

Benefietdiner kan de Stichting weer 

vier van de meisjes en hun gezin drie 

jaar ondersteunen.     
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Toelichting op de Jaarrekening 2022-2023 
 

Dit financieel jaar was langer dan normaal (1 jaar en 3 maanden). 

1. Per 1 januari 2024 hadden wij een totaal bedrag van € 14,833.24 op onze rekening staan. 

Dit is het totaal van € 8,793.39 op onze zakelijke rekening en € 6,039.85 op onze 

spaarrekening.  

2. In totaal is er dit jaar meer ontvangen dan uitgegeven (€ 5,676.16). Dit bedrag bestaat uit: 

totale inkomsten minus totale uitgaven, plus totale inkomsten voor de projecten minus 

totale projectuitgaven. 

3. In de projectpot hebben we een bedrag van € 4,422.22. Dit geeft ruimte om andere 

projecten te ondersteunen. 

4. Per 1 januari 2024 hebben we € 3,581.87 gereserveerd voor het lustrum en € 6,194.60 

reserve om vrij te besteden. Omdat wij een ANBI status hebben moeten onze algemene 

reserves beperkt blijven, daarom wordt voor deze reserves een plan gemaakt. 

5. Alle clusters zijn dit jaar binnen de begroting gebleven, en in sommige gevallen is het 

bestede bedrag ver onder het begrote bedrag geëindigd. Het is/blijft belangrijk om ieder 

jaar een goede inschatting te maken van de te verwachten kosten. 

Cluster 

Begroting 

2022-2023 

Kosten  

2022-2023 Verschil 

Orange the World € 300.00 € 209.50 € 90.50 

Cluster Ledenbelangen € 250.00 € 98.45 € 151.55 

Cluster Externe betrekkingen/Benefiet € 350.00 € 289.24 € 60.76 

Cluster Programmering € 500.00 € 301.72 € 198.28 

Cluster PR € 50.00 0 € 50.00 

  
   

Totaal € 1,450.00 € 898.91 € 551.09 

 

6. We hebben dit jaar € 13,818.40 geschonken aan projecten/goede doelen: € 1,390.00 voor 

Oase kerstpakketten, € 1,560.00 voor Turkije/Syrië (aardbeving), € 6,146.74 voor de 

Stichting Paymaan en € 4,721.66 voor de Stichting Misbruikt!. 

7. De gift van de leden aan het Eigen Project (EP) via de contributie is dit jaar minder dan 

vorig jaar, t.w. € 640,00. 

8. Het gaat goed met de verkoop van badges. Er is dit jaar een bedrag van € 3,250.26 

verdiend! 

9. Van het Vrouwenfonds hebben wij dit jaar wederom € 3.000 voor onze projecten 

ontvangen. 
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10. Dit jaar hebben we bijzondere notariskosten voor onze statuten gehad: € 403.20 

11. Dit jaar hebben we gekozen om extra budget te reserveren voor een drankje bij het 

diner en koffie of thee bij de vergadering op de clubavonden.  

Wij hadden € 2,300 gereserveerd en € 2,262.13 is gespendeerd. 
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Jaarrekening 2022-2023 
 

Balans 01-01-2024 

        

 

Staat van baten en lasten  
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Jaarverslag Cluster Ledenbelangen  
Leden: Lydia (coördinator), Josephie, Margot, Margret, Petra, Cora (bestuur) 

 

Werven van nieuwe leden 

In het clubjaar 2022/2023 zijn er meerdere initiatieven geweest om nieuwe, jonge leden te 

werven. Bij Josephie zijn er twee etentjes geweest. Agathe en Josephie hebben daarbij 

jonge vrouwen ontvangen van wie de meesten nog nooit van het Soroptimisme gehoord 

hadden. Het eerste etentje was met 6 vrouwen en het tweede met 10 jonge vrouwen. 

We hebben hen vooral uitgenodigd om te weten te komen waarom jonge vrouwen al dan 

niet zich zouden aansluiten bij een club als de onze. Dat was heel leerzaam.  

De eerste concrete adviezen die uit deze etentjes naar voren kwamen: 

1) Zet de kracht van de Soroptimistclub (Ede) in de schijnwerpers – het spreekt enorm aan, 

maar onbekend maakt onbemind. 

2) Zet in op een sterke uitstraling van de club op socials en website. 

3) Bied de mogelijkheid om laagdrempelig en flexibel betrokken te zijn. 

Om te voldoen aan de eisen van de nieuwe statuten is er een document ‘Beleid Nieuwe 

leden’ ontwikkeld. Deze is vastgesteld op de ALV van 12-12-2023.  

Er zijn vijf bezoeken afgelegd bij aspirant-leden. Drie van hen hebben aangegeven 

belangstelling te hebben voor lidmaatschap van de club. Een van hen is inmiddels 

geïnaugureerd. Twee hebben geen verdere interesse.  

Van drie leden hebben we afscheid genomen. Astrid Levert is op 19 juli 2023 overleden. We 

hebben op gedenkwaardige wijze afscheid van haar mogen nemen. Veel leden hebben haar 

afscheidsdienst en begrafenis bijgewoond. 

Twee leden hebben hun lidmaatschap opgezegd omwille van persoonlijke omstandigheden. 

Met hen is een exitgesprek gevoerd; beiden gaven aan dat tijdgebrek de hoofdreden was 

om het lidmaatschap op te zeggen en dat ze de club nog steeds een warm hart toedragen.  

Betrokkenheid bij leden 

Binnen de club zijn er in dit clubjaar meerdere zieken (geweest). Met bloemen, appjes, 

kaarten en bezoekjes hebben we ons medeleven laten blijken. Maandelijks wordt een oud-

lid met dementie beurtelings bezocht door een lid van een cluster. Komend clubjaar zullen 

we dit voortzetten. Ook vinden we het belangrijk dat betrokkenheid en inzet gewaardeerd 

wordt. De coördinatoren van de clusters en het bestuur hebben een bedankkaartje 

gekregen. 

Overige plannen 

Er is geen verder onderzoek gedaan naar inzet op virtuele leden. 
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Jaarverslag Cluster Programmering 
Leden: Yvonne (coördinator), Annuska, Bep, Erna, Kika (Nieuwsbrief), Lilian, Mirjam, Ellen 

(bestuur). 

 

Donderdag 13 oktober 2022 was de feestelijke bestuursoverdracht. Het nieuwe bestuur: 
Ellen, Cora, Luisa, Agatha en Annemieke, introduceerde het nieuwe jaarthema: Lange Lijnen. 
Nieuw lid Lilian werd geïnaugureerd, na de covid-periode weer het eerste nieuwe lid. 
  Op donderdag 10 november was er een lezing van Miranda Freriks van de stichting 
Misbruikt!. Het was een impactvol onderwerp. 
  Van 25 november tot 10 december werd er aandacht besteed aan Orange the World. Het 
begon met het hijsen van de oranje vlag bij het gemeentehuis in Ede door wethouder Karin 
Bijl op zaterdag 25 november. Op 7 december werd er de documentaire “Belaagd” in het 
gemeentehuis vertoond, met na afloop een debat. De week werd afgesloten met een 
gezellige borrel bij Oscar. 
  Op dinsdag 6 december vond er een online huishoudelijke vergadering plaats. 
  Donderdag 15 december vond het kerstdiner bij Buitenzorg plaats. Er was een muzikale 
bijdrage van verschillende leden, en er werd een kerstverhaal voorgelezen. 
  Zaterdag 7 januari was er een gezellige Nieuwjaarsborrel bij Ellen. 
  Op 10 januari werd de clubbijeenkomst gewijd aan een voordracht over de stichting 
Paymaan. Daarna hield Yvonne haar levensbericht. 
  Maandag 13 februari was er een clubbijeenkomst waarbij een lezing werd gehouden over 
“Lekker Lupine”. Ook werden twee projecten, van Stichting Paymaan en de Stichting 
Misbruikt! toegelicht. 
  Op dinsdag 7 maart gingen we samen naar de film “Corsage” in Cultura. 
  De Algemene Ledenvergadering (ALV) van donderdag 9 maart werd voorafgegaan door een 
Afrikaanse maaltijd. Ook werd er een toelichting gegeven over het Mapula Embroideries 
Project in township Winterveld en de ontwikkeling van het Kibeho Embroideries Project in 
Rwanda.  
In de ALV zelf was er aandacht voor een statutenwijziging. Het quorum om te kunnen 
stemmen, volgens de oude statuten nog ¾ van de leden, werd net niet gehaald. Dus werd 
besloten tot een nieuwe ALV waar de statutenwijziging ter stemming zou komen 2 tot 4 
weken later.  
  Op 3 april vond aldus de ingelaste ALV plaats bij Agathe thuis. De nieuwe statuten werden 
daar unaniem aangenomen en de bestuursleden werden gemachtigd om deze statuten bij 
de notaris in Veendam te laten passeren. 
  Op dinsdag 11 april gaf Lena, de dochter van Dike, een lezing over Gender en gezond ouder 
worden.  
   Op 10 mei werd de clubbijeenkomst in restaurant Campman geheel gewijd aan het thema 
“Verjonging”. Verschillende nieuwe jonge vrouwen werden bevraagd over hun interesse in 
de club. Het thema werd ingeleid door Josephie, en de discussie werd geleid door Lisette. 
  Op 13 en 14 mei bezochten enkele gasten uit Schwäbisch Hall ons. Annemieke 
organiseerde een ontvangst en buffet. We dronken in Arnhem samen koffie en bezochten 
daarna het Gemeente Museum. ’s Avonds werd een running dinner georganiseerd. 
  Verschillende leden bezochten op 3 juni het landelijke Soroptimisten evenement: de 
Inspirada in Zeeland. 
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  Tijdens de Avond van de Voorzitter op 12 juni werd aandacht besteed aan Plan Einstein: 
een nieuw model voor asielopvang. 
Op woensdag 28 juni was de picknick op het Wekeromse zand gepland. Vanwege het 

slechte weer werd uitgeweken naar de tuin van Lilian. 

  Op 6 juli hield Agathe haar werkbericht. 

  Van 27-29 juli was er de internationale SI conventie in Dublin waar acht leden van de club 

heengingen. 

  Op 26 augustus werd een groots muzikaal benefietdiner georganiseerd in Buitenzorg. De 

opbrengst van ruim 4000 euro ging naar de stichting Paymaan. 

  Op 11 september was er weer een clubavond, met een lezing van prof. Irene van der Horst 

over man-vrouw verschillen bij reumatische aandoeningen. 

  Tussen 30 september en 7 oktober werd de keramiekexpositie ”Hommage aan de Natuur” 

gehouden waar ook werk van onze leden tentoongesteld werd. De week werd met een 

gezellige borrel afgesloten. De opbrengst van meer dan 3000 euro ging naar de Stichting 

Misbruikt!.  

  Donderdag 5 oktober was de WERV bijeenkomst, georganiseerd door club Bennekom & 

Beekdal, met een inspirerende lezing van Hedy d’Ancona. 

  Op 12 oktober discussieerden we onder leiding van oud-clublid Lisette over de 

betrokkenheid met de club en met elkaar. 

  Op 13 november was de clubbijeenkomst in Aeres/4Zussen, en hield Gerry een verhaal 

over Lange Lijnen in Kenia. 

  Op 23 november werd het running dinner gehouden met zoals altijd weer een gezellige 

afsluiting bij Elske. 

  Van 25 november tot 10 december werd er weer aandacht besteed aan Orange the World, 

met vlag hijsen, oranje verlichting, flyeren op de markt, lespakketten voor middelbare 

scholen, en afsluitende discussiebijeenkomst in het Gemeentehuis: “Veilig overal en altijd”. 

  Op 12 december was er nog een clubbijeenkomst: met elkaar in gesprek over de lange 

lijnen van vrouwenemancipatie. 

 

Leesclub 

De leesclub kwam verschillende keren bij elkaar, afwisselend bij de leden thuis. Besproken 

werden de boeken “Slechts een diefstal” van Ann Laestadius, “De rest van ons leven” van Els 

Beerten, “De Omwenteling” van Susanna Jansen, “Wat stilte wil” van Arthur Japin, “De acht 

bergen” van Paolo Cognetti,  “Het lied van Ooievaar en Dromedaris” van Anjet Daanjer, “De 

diepst verborgen herinnering van de mens” van Mohammed Mboegar Sarr, “De Camino” 

van Anja Niewierre, en “Het schaarse licht” van Nino Haratschwili.   

We constateerden dat het steeds beter lukt bij het thema en de daaruit voortvloeiende 

actuele onderwerpen te blijven. 

Op 28 november ging de leesclub ook nog naar de documentaire “Human Forever” in Pathé.  
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Jaarverslag Cluster Benefiet 
Leden: Hilma (coördinator), Claudia, Françoise, Gerry, Hermien, Jacqueline, Lyda, Agathe 

(bestuur). 

 

Doel van ons cluster is het organiseren en coördineren van een of meer fondsenwervende 

events voor ons jaarproject, waarbij alle clubleden betrokken worden. Daarnaast bestaat de 

mogelijkheid om ook spontane activiteiten te organiseren die meer gericht zijn op ‘handen 

uit de mouwen’. 

2023 was een afwijkend jaar voor ons, omdat na de uitgestelde Movie & More-editie van 

september 2022 we het te kort dag vonden om dan in maart 2023 alweer een nieuwe editie 

te organiseren. Daarom is in de club besloten te gaan voor een aantal kleinere projecten en 

daarvoor ook minder tijdrovende evenementen te organiseren. Dat laatste is niet helemaal 

gelukt, want voor cluster benefiet was er voor een kleine groep mensen veel werk te 

verrichten voor eerst het benefietdiner en daarna de keramiekveiling. Beide evenementen 

waren echter zeer geslaagd. 

Benefietdiner voor educatie Afghaanse meisjes 

Maar liefst 107 gasten schoven zaterdagavond 26 augustus aan in restaurant Buitenzorg en 

zorgden zo samen voor een opbrengst van meer dan 4.000 euro voor educatie van 

Afghaanse meisjes. Voor het diner met Afghaanse gerechten en live muziek van de Edese 

folkband Blueberry Blossom Band (met oud-lid Marjan) kon men via TicketJames reserveren. 

De avond was inclusief een verloting met mooie prijzen (georganiseerd door cluster 

sponsoring) en een korte veiling van kunstobjecten. Stichting Paymaan was aanwezig en in 

een korte speech werd duidelijk hoe lastig de situatie is om toch nog iets van educatie mee 

te kunnen geven aan meisjes en jonge vrouwen in het Afghanistan dat door de Taliban 

wordt geregeerd. We hopen met onze geldelijke bijdrage daarin toch wat verschil te kunnen 

maken. 

Keramiekexpositie en veiling voor fotocampagne Stichting Misbruikt! 

Vanaf zaterdag 30 september tot en met zaterdag 7 oktober hebben keramiekcursisten van 

Cultura hun kunstwerken in het bos aan de Apeldoornseweg 162b in Wekerom 

geëxposeerd. De expositie vond plaats in samenwerking met onze club. Een deel van de 

geëxposeerde werken werd verkocht en de opbrengst ging naar Stichting Misbruikt!. 

Het keramiekwerk werd verspreid over het bosterrein tentoongesteld en een wandelroute 

liep langs alle werkstukken. Gedurende de zes dagen waarin de expositie te bezichtigen was 

zijn 560 bezoekers langs geweest. Steeds was er een Soroptimist en een Cultura-cursist 

aanwezig voor de ontvangst en het noteren van een bod voor de veiling. Bezoekers hebben 

op 12 keramische kunstwerken een bod uitgebracht met een totale waarde van bijna € 

2000,-. Inclusief de benefietworkshop ‘insectenhuisjes maken’ – waaraan een aantal 

Soroptimisten deelnamen -en de vrijwillige bijdrage van bezoekers en cursisten heeft 

‘Hommage aan de natuur’ € 3721,66 opgebracht. De cheque werd zaterdag 7 oktober 

overhandigd aan Miranda Freriks, directeur van de Stichting Misbruikt!. 
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Geen borrelbox 

Een derde actie die in eerste instantie gepland was, was de samenstelling en verkoop van 

een borrelbox in het najaar. De opbrengst zou bestemd worden voor de kerstpakkettenactie 

van OASE. Maar in goed overleg is hiervan afgezien, aangezien er al veel werk voor de 

clusters benefiet en ook sponsoring was, de kerstpakkettenactie twijfelachtig werd in de 

uitvoering en er ook bij sponsors nog animo moet zijn voor ons Movie and More event in 

2024. 

Voorbereidingen 2024 

De datum voor Movie and More 2024 is al vastgelegd bij Pathé en ook is de zoektocht naar 

de juiste film al gestart. Nog voor het einde van het jaar zal een save the date ons vaste 

publiek attenderen dat de datum van 19 maart kan worden genoteerd in de agenda. 

Aanvragen Soroptimist Vrouwenfonds 

Bij onze fondsenwervende activiteiten rekenen we ook graag op een bijdrage van het 

Soroptimist Vrouwenfonds (voorheen Algemeen Fonds). Onze club is daarin heel succesvol 

geweest met steeds de aanvragen in verband met Movie & More. Dit jaar, met de twee 

kleinere projecten, is dit laat op gang gekomen. Cluster benefiet heeft dit onder de 

aandacht bij het bestuur gebracht, waarna alsnog de twee aanvragen zijn ingediend bij het 

Vrouwenfonds. Onder voorwaarde dat de Program Focus Reports (PFR) van beide projecten 

nog definitief worden ingediend bij Soroptimist International of Europe, heeft de club op de 

valreep 2.000 euro voor Paymaan en 1.000 euro voor Stichting Misbruikt! toegezegd 

gekregen. Het verdient aanbeveling om heldere afspraken te maken wie verantwoordelijk is 

voor het tijdig invullen van een PFR en een aanvraag bij het fonds. Hiermee kunnen we 

namelijk tot maximaal 3.000 euro per bestuursjaar bijdrage ontvangen voor het project dat 

we dat jaar ondersteunen. Voor het bestuursjaar 2024 heeft het bestuur hiervoor Dike 

bereid gevonden. 
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Jaarverslag Cluster Sponsorwerving 
Leden: Dike (coördinator), Ilse, Necla, Tini, Zeynep, Luisa (bestuur). 

 

Sponsoring 

Afgelopen jaar hebben we rondom de twee fondsenwervende acties sponsoren geworven. 

De hoofdsponsor was weer van Veen advocaten, die voor alle drie onze doelstellingen geld 

beschikbaar heeft gesteld (3 keer €250). We hebben ervoor gekozen de overige 

geldsponsoren van Movie en More (M&M) niet te benaderen, rekening houdend met de 

korte periode tussen onze events en de komende M&M. 

Loterij en veiling 

Er zijn door verschillende sponsoren cadeaus voor de loterij geleverd. Dit keer hebben we 

vanwege de aard van de activiteit, namelijk een diner, gekozen voor een kleinere loterij met 

een gerichte vraag aan een aantal ons bekende loterijsponsoren. We hebben dit keer alle 

lotenverkopen digitaal afgerekend. De loterij heeft wederom veel opgebracht. 

Gelijktijdig met de loterij hebben we ook een veiling georganiseerd. Met dank aan twee van 

onze leden die kunstwerken ter beschikking stelden, en een sponsor die een halsketting 

goedkoper kon leveren, en dankzij een enthousiaste veilingmeester Gert Jan Hofstede, heeft 

de veiling veel opgeleverd. 

Bijdrage vrouwenfonds 

We hebben voor stichting Misbruikt! en voor de stichting Paymaan succesvol een aanvraag 

gedaan bij het vrouwenfonds. Daarmee is in totaal €3000 binnengehaald. Om in aanmerking 

te komen voor een bijdrage moet het PFR overzicht gevuld zijn, daar zorgt cluster 

sponsoring ook voor. 

Borrelpakket/ borrelplank 

Er is dit jaar een verkenning uitgevoerd naar de mogelijkheid om een duurzaam 

borrelpakket te gaan verkopen t.b.v. de kerstpakkettenactie. Deze verkenning kunnen we 

voor komende jaren gebruiken. Omdat voor de kerstpakketten voldoende geld beschikbaar 

was, is ervoor gekozen deze actie niet uit te voeren. 
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Jaarverslag Cluster Externe betrekkingen 

Leden: Anne-Marie (coördinator), Corrie-Christine (PPI), Elske, Ria, Wilhelmien, Annemieke 

(bestuur) 

 

WERVB 

Soroptimistclub Bennekom & Beekdal organiseerde op 5 oktober 2023 een zeer geslaagde 

avond. Er heerste een fijne sfeer en er werd een heerlijke maaltijd geserveerd. Hedy 

d’Ancona hield een inspirerende lezing en na afloop was er de mogelijkheid om een boek 

van haar te kopen dat zij signeerde. 

Heel fijn om minimaal een maal per jaar contact te hebben met de leden van onze 

zusterclubs in de buurt. 

Friendshiplinks 

In het weekend van 12 mei ontvingen wij 3 leden van onze zusterclub uit Schwäbisch Hall. In 

verband met ziekte konden helaas minder leden komen dan aanvankelijk het plan was. 

Op vrijdag was er een informele ontmoeting met maaltijd bij Annemieke. 

Zaterdag gingen leden van onze club vergezeld van een aantal partners met de Duitse 

gasten naar Arnhem. Er werd koffie gedronken in het Haarhuis en er werd bijgepraat. 

Daarna gingen we naar het nabijgelegen Museum Arnhem waar wij werden rondgeleid door 

een gids. 

’s Avonds was er een running diner en de volgende ochtend vertrokken de gasten weer 

richting huis. Het was fijn elkaar weer te ontmoeten en ervaringen uit te wisselen. 

Helaas blijven de contacten met club Warschau moeilijk verlopen. De in oktober geplande 

ontmoeting via Zoom ging niet door omdat wij geen reactie uit Warschau ontvingen. Wij 

blijven het proberen! 

De internationale Conventie in Dublin 

Acht leden van onze club woonden van 27-29 juli de Soroptimist International Convention in 

Dublin bij. In augustus kregen wij een speciale editie van onze Nieuwsbrief waarin alle acht 

leden een stukje schreven met hun persoonlijke ervaringen. Mooie foto’s maakten het 

beeld compleet. 

PPI 

Corrie-Christine is PPI voor de regio, zij houdt ons regelmatig op de hoogte van haar 

activiteiten als PPI en wel door het sturen van het PPI-maandbulletin aan de leden met 

daarin hoogtepunten uit het nieuws van onze Unie van Soroptimistclubs, de Federatie SIE en 

de wereldwijde organisatie SI. 

Oase 

Hermien hield ons op de hoogte van de activiteiten van Oase. Besloten is om dit jaar geen 

kerstpakketten te geven maar volgend jaar een pakket met Pasen. Zie hieronder 

Kerstkaart 

Ook dit jaar werd er weer een mooie digitale kerstkaart naar onze relaties, zusterclubs en 

Oase verstuurd. 
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Orange the World 

Leden: Lilian (coördinator), Elske, Françoise, Hermien  

Het thema in 2023 was “Veilig, overal en altijd” om meer bewustwording te creëren over 
het feit dat geweld overal plaats kan vinden, daar waar mannen en vrouwen bijeen komen; 
Dit kan allerlei vormen aannemen, van psychisch geweld tot seksuele intimidatie tot 
femicide. 
  Op 25 november vond de feestelijke 
aftrap plaats. Deze werd druk bezocht. 
De oranje vlag werd bij het 
gemeentehuis gehesen door 
wethouder Karin Bijl en president 
Ellen Dutmer. Scholiere Fleur Altena 
las een prachtig gedicht voor.  
 
  Tijdens de campagne “Veilig, overal 
en altijd” is iedereen uitgenodigd om 
onderdeel van de oplossing te worden 
en zich #medestander in de strijd tegen geweld te verklaren (pledge).  
Flyers, posters, bierviltjes, social media en de oproep bij Ede Omroep zijn hiervoor ingezet. 
  
  Zestien dagen lang werden markante gebouwen oranje verlicht zoals de oude kerk, de 
molen en Poortwachter en op scholen werd meer dan ooit aandacht besteed aan Orange 
the World 
De Dialoog avond op 6 december werd door club Ede georganiseerd samen met de 
Jongerenraad. Het was zeer inspirerend om met de nieuwe generatie in gesprek te gaan 
over dit onderwerp. De jongeren zijn van cruciaal belang om een cultuurverandering te 
bewerkstelligen en geweld en intimidatie bespreekbaar te maken en tegen te gaan. Experts 
Annemarie van Rijn van Fier, Rianne van Rooijen van Veilig Thuis, en Aukje Bosman van 
Centrum Seksueel Geweld waren aanwezig voor hun inhoudelijke inbreng. 
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Jaarverslag OASE (Overkoepelende Activiteiten Serviceclubs Ede) 
Afgevaardigde namens SI club Ede: Hermien  

 

In het achterliggende clubjaar vergaderden de vertegenwoordigers van de bij OASE-

aangesloten serviceclubs, twee keer ten behoeve van de kerstpakkettenactie 2022. 

220 pakketten konden aan de doelgroep worden uitgereikt. Dankzij de medewerking van de 

brandweer verliep de uitreiking perfect. 

Voor de selectie van de doelgroep zijn we afhankelijk van de gemeente Ede (sociale dienst), 

die ons een lijst met nummers verstrekt 

Deze nummers corresponderen met de nummers, die de mensen hebben gekregen, die zijn 

“ingeloot” voor het krijgen van een pakket (“AVG-proof”). 

In het afgelopen jaar, hebben blijkbaar 2 service-clubs, ook een beroep gedaan op de 

gemeente. Dit heeft tot gevolg gehad, dat de gemeente haar medewerking aan onze 

kerstpakketten actie heeft stopgezet. 

Meerdere gesprekken hebben plaatsgevonden en hoe nu verder, is nog niet duidelijk. 

Het plan is nu, om de actie te verplaatsen naar Pasen, daar er rond Kerst al veel gedaan 

wordt voor de doelgroep. 

De “gelabelde-gelden” van onze club mogen mee naar de te verwachten Paasactie in 2024. 

Hoe één en ander georganiseerd gaat worden is nog niet duidelijk. We hopen op 

medewerking van de gemeente, anders moeten we het als OASE zelf organiseren. 
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Jaarverslag Public Relations 
Leden: Jacqueline (coördinator), Lydia (webmaster) 

 

Voor een goede bekendheid van Soroptimistclub Ede, aandacht van de buitenwereld, 

interesse van potentiële leden en veel opbrengst voor onze projecten is een goede PR 

belangrijk. Daarvoor staan meerdere middelen ter beschikking zoals online communicatie 

via de website en social media, persberichten, posters, flyers en banners. Ook onze leden 

dragen bij als ambassadeurs van het Soroptimisme. 

Het cluster Public Relations (PR) heeft als doel te fungeren als centraal punt voor de PR van 

de club. Hierbij hoort het verzamelen van input uit de clusters en het al dan niet na 

tekstuele aanpassing verspreiden via social media en pers. Ook hebben we een 

verantwoordelijkheid in de (check op) vormgeving van uitingen voor Movie and More en 

andere activiteiten. 

Jacqueline had haar focus zoals ook de afgelopen jaren op de social media en persberichten. 

Ellen heeft Lydia ingewerkt als webmaster en fungeert nog als achterwacht. Lydia is 

meelezer voor publicaties en plaatst berichten en foto’s op onze website. 

Persberichten 

Net als de afgelopen jaren zijn rond evenementen persberichten opgesteld, die online en 

soms ook op papieren uitgaven van Ede Stad en de Gelderlander zijn gepubliceerd. Helaas 

wordt het steeds moeilijker om in de lokale krant te komen. Dit jaar hebben we PR verzorgd 

voor het benefietdiner voor Stichting Paymaan, de keramiekveiling voor Stichting Misbruikt 

en de Orange the World-campagne. Steeds in samenwerking met de betreffende clusters. 

Website: De club had nog twee websites: de zelfstandige www.soroptimistede.nl (van 

WizardWise) en de onder de Unie vallende website www.soroptimist.nl/ede. We hebben de 

eerste opgeheven, om het werk eenvoudiger te maken en om ons te conformeren aan de 

communicatiemogelijkheden binnen de Unie-website. 

Social media 

Volgers van onze social media vormen een basis voor een continue bekendheid van de 

acties van Soroptimist Club Ede. We besteden ook aandacht aan activiteiten van andere 

Soroptimist clubs in Nederland en het buitenland.  

- Facebook (www.facebook.com/SoroptimistEde): in 2022 hadden wij 355 volgers; dit aantal 

is licht gegroeid naar 371. De groep bestaat vooral uit vrouwen in de leeftijdsgroep 45-65 

jaar en komen vooral - maar niet uitsluitend - uit Ede en omgeving, plus een aantal 

Soroptimistclubs uit de hele wereld.  

- Instagram (@soroptimistede ): in 2022 hadden wij 352 volgers; in 2023 groeide dat naar 

474! De samenstelling van de volgers is internationaler, SI-clubs van de hele wereld volgen 

ons, maar ook zetten we in op meer lokale verbindingen zoals CVV Ede en The Girl 

Movement, die veel van Instagram gebruik maken. 

- Twitter: dat stagneert op 602 volgers. Het account wordt vooral ingezet voor het zenden 

en ontvangen van informatie van en naar Soroptimist Europe, Nederland en andere clubs. 

Ook reageren wij soms op items van de Nederlandse Vrouwenraad en UN Women.  



                           JAARVERSLAG SOROPTIMIST CLUB EDE 2022-2023 22 
 

Gezien het teruglopende gebruik van Twitter en gebrek aan tijd, zetten we meer in op 

Instagram en Facebook. 

- YouTube: we hebben een eigen YouTube kanaal, nl. Soroptimist International Club Ede - 

YouTube; dit kanaal heeft 11 abonnees (was 9). Er staat een playlist op met trailers van alle 

tijdens Movie and More getoonde films, plus video’s van events zoals The Voice of a Woman 

en Soroptimist-video’s. 

Om jongere doelgroepen te bereiken, blijkt vooral Instagram belangrijk.  

Tip van het cluster PR: onze eigen leden kunnen hun eigen LinkedIn-account meer inzetten: 

zet in je profiel dat je Soroptimist bent en deel af en toe iets van Soroptimist-nieuws van 

dichtbij en verder weg. LinkedIn is een medium dat onder professionals zeer wordt 

gewaardeerd. 
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Van de secretaris 
 

Niet zo vaak schrijft de secretaris een terugblik in het jaarverslag, maar Ellen stelde het voor 

en ik dacht: “waarom niet, laat ik ook deze uitdaging maar aangaan als afsluiting van mijn 

secretariaatsperiode”. Deze periode heeft ruim 2 jaar en 3 maanden geduurd en dat was 

best lang, vooral omdat ik niet voor het secretariaat in de wieg gelegd ben. Het was voor mij 

dus een uitdaging om deze functie te aanvaarden en ik heb het alleen gedaan omdat het mij 

gevraagd werd op een positieve manier en omdat ik de samenstelling van de besturen 

helemaal zag zitten. Het was fijn om deel uit te mogen maken van het bestuur met Hilma als 

voorzitter (een jaar om erin te komen is heel nuttig, met dank aan Anja die mij wegwijs 

maakte in Trello) en toen “echt” van het bestuur met Ellen als voorzitter. Beide besturen 

waren hecht en werkten eensgezind samen en we konden op elkaar rekenen. 

Het maken van het jaarplan met elkaar was inspirerend en deden we met veel 

enthousiasme en gezelligheid. We leerden elkaar goed kennen en merkten wat we aan 

elkaar hadden. Dat kwam goed van pas, want het werd een heel intensieve periode. Als 

bestuur heb je veel in de gaten te houden, plannen te maken en beslissingen te nemen en 

dat doe je samen. Dat heb ik als heel positief ervaren. 

Zo besloten we om de rondvraag af te schaffen en de gelegenheid te geven tot uiterlijk 

12.00 uur op de dag van de clubbijeenkomst punten in te brengen, zodat het bestuur zich 

kon voorbereiden. 

Wat heb ik als secretaris nog meer gedaan dan agenda’s versturen en notulen maken? 

- Berichten van de Unie lezen en erop acteren. 

- De RvA regelen, stukken doorsturen enz.  

- Het bijhouden van de ledendatabase van de Unie van onze club, de KvK en de UBO-

registraties. 

- Ingekomen post selecteren en zo nodig beantwoorden. 

- Het doorgeven van berichten via de SI Ede info-app. 

- Het controleren van en soms meedenken over de Nieuwsbrief elke maand. 

- Communiceren met andere clubs, met name over WERVB 

De statutenwijziging tot en met het passeren van de nieuwe statuten bij de notaris bezorgde 

Ellen en mij veel werk. Na de statutenwijziging van de Unie vorig jaar was het voor elke club 

nodig de clubstatuten aan te passen/ te wijzigen. Gelukkig kregen we van de Unie een 

voorstel en dat hebben we als club aangenomen. Eén van de wijzigingen is dat we twee 

maal per jaar een ALV moeten houden. Om de statuten te kunnen wijzigen moest de eerste 

ALV nog volgens de oude statuten bijeen komen: driekwart van de leden aanwezig om te 

kunnen stemmen. Dat werd een uitdaging en 

resulteerde in het feit dat we een extra vergadering 

moesten beleggen. 

Dat Ellen en ik in augustus naar de notaris, een 

Soroptimist in Veendam reisden, om de nieuwe 

statuten te laten passeren, was voor ons een feestje. 
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Toen het droeve bericht van Astrids overlijden kwam tijdens mijn verblijf met veel clubleden 

in Dublin was het teamwerk van het bestuur om alles toch goed te kunnen regelen met veel 

inzet ook van de “thuisblijvers”. Met veel dank aan allen die toonden wat Soroptimist zijn 

dan voor elkaar betekent. 

Ik ontkwam er niet aan veel te checken en te controleren of te memoreren. Ik heb vast en 

zeker dingen over het hoofd gezien, maar ik heb mijn best gedaan. 

Terugkijkend, vandaag op 31 december, is mijn conclusie: het was de moeite waard, het 

bracht me intensivering van vriendschap binnen de club en betrokkenheid tot het 

Soroptimisme. 

En nu draag ik dit stokje over aan Annemieke en ik weet, dat komt helemaal goed. 

Heel veel dank aan Ellen, Luisa, Agathe en Annemieke. 

 

Cora Leijdens 

 


